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ΘΕΜΑ: «Αναπάντητη η ερώτηση σχετικά με τον οδικό άξονα Βέροια –
Νάουσα - Έδεσσα»

Κύριοι Υπουργοί,

Πριν ενάμιση χρόνο και συγκεκριμένα κατά τις αρχές του 2023, σας είχε υποβληθεί, δια
του Μέσου του Κοινοβουλευτικού Ελέγχου, η υπ΄ Αριθ.: 1919/24-01-2023 ερώτησή μας
εν θέματι:  «Ολοκλήρωση του οδικού άξονα Βέροια – Νάουσα - Έδεσσα».  Η εν
λόγω δεν έτυχε του ανάλογου ενδιαφέροντός σας, ώστε να απαντηθεί εν ευθέτω χρόνω.
Αναδείκνυε μεταξύ των άλλων την πρόθεση των κατοίκων της Ημαθίας να επαυξήσουν
τις «…δυνατότητες αγροτικής και τουριστικής ανάπτυξης…», δια της κατασκευής του,
και το κυριότερο «…εξασφαλίζοντας την ασφάλεια των οδικών μετακινήσεων στην
περιοχή, καθώς διέρχονται βαρέα φορτηγά, χρησιμοποιώντας το τοπικό απαρχαιωμένο
οδικό δίκτυο μεταφέροντας κυρίως γεωργικά προϊόντα». Συνεπώς, καλείστε όπως
απαντήσετε στο βασικό ερώτημα της αναφερόμενης ερώτησης, προκειμένου οι κάτοικοι
της Ημαθίας να ενημερωθούν για τις ενέργειες που προτίθεστε να προβείτε,  ώστε ο
συγκεκριμένος άξονας να υλοποιηθεί.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. Υπουργός:

Διατίθεστε όπως μας αναλύσετε ποιες είναι οι προοπτικές και εν τέλει υφίστανται αυτές,
ούτως ώστε το έργο του οδικού άξονα Βέροια –  Νάουσα -  Έδεσσα κάποια στιγμή να
δρομολογηθεί προς την κατεύθυνση της υλοποίησής του;

Οι ερωτώντες Βουλευτές
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